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P R O T O K Ó Ł Nr II/2019 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Kultury i Sportu 

Rady Powiatu Świebodzińskiego  

odbytego w siedzibie Starostwa Powiatowego 
w Świebodzinie  

w dniu 21 stycznia 2019r. 
 

Ad.1  

Posiedzenie Komisji otworzyła o godz.10:00 i poprowadziła Przewodnicząca 
Komisji Jolanta Starzewska. Powitała członków komisji oraz zaproszonych 

gości. Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że na stan 9 członków Komisji na 
posiedzeniu obecnych jest 9, w związku z tym Komisja jest władna, aby 

podejmować prawomocne uchwały.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Oprócz członków Komisji w posiedzeniu uczestniczył Naczelnik Wydziału 

ESO Pan Artur Karkocki oraz Pani Anna Kowalik Inspektor w Biurze Rady i 
Zarządu Powiatu. 
 

Ad.2 
Przewodnicząca Komisji odczytała porządek obrad posiedzenia komisji i 

zaproponowała, aby przesłany wraz z zawiadomieniem porządek posiedzenia 
(załącznik nr 2), rozszerzyć o wprowadzenie w pkt.9 projektów uchwał: 
1/o zmianie Uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 

Świebodzińskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 
2019 roku 

2/w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolniczego Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Powiatu 
Świebodzińskiego w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie warunków 

pracy i płacy radnemu.  
 

Wobec powyższego Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
wprowadzone w/w projekty uchwał. 
 

          Komisja w obecności 9 radnych jednogłośnie (9za, 0przeciw, 0wstrz.) 
wyraziła zgodę na rozszerzenie porządku posiedzenia w pkt.9 o 2 projekty 

uchwał: 
1/o zmianie Uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 
Świebodzińskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 

2019 roku (Druk Nr 44). 
2/w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolniczego Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Powiatu 

Świebodzińskiego w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie warunków 
pracy i płacy radnemu (Druk Nr 45).  

 
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Komisji 
stwierdziła następujący porządek posiedzenia: 
1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
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3.Podsumowanie działalności Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Kultury 

i Sportu w roku 2018r. VI kadencji Rady Powiatu Świebodzińskiego. 

4.Ustalenie planu pracy Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Kultury i 

Sportu na 2019 rok.  

5.Informacja Naczelnika Wydziału ESO dotycząca spraw oświaty w Powiecie 

Świebodzińskim. 

6.Informacja o realizacji uchwał Rady Powiatu Świebodzińskiego V i VI 

kadencji podjętych w 2018r. (Druk Nr 37). 

7.Propozycje do harmonogramu pracy Rady Powiatu Świebodzińskiego na 

2019r. (Druk Nr 38).  

8.Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego w 2018r. (Druk Nr 43).  

9.Zopiniowanie projektów uchwał: 

1/w sprawie ustalenia planów pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Świebodzińskiego na 2019 rok (Druk Nr 39). 

2/w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu do prac w Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku (Druk Nr 40). 

3/w sprawie dofinansowania na 2019r. doskonalenia zawodowego 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Świebodziński 

(Druk Nr 41). 

4/w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Świebodzinie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Świebodzinie przy ul. Park Chopina 2 (Druk Nr 42). 

5/o zmianie Uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 

Świebodzińskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 

2019 roku (Druk Nr 44). 

6/w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolniczego Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Powiatu 

Świebodzińskiego w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie warunków 

pracy i płacy radnemu (Druk Nr 45). 

10.Omówienie protokołu z posiedzenia Komisji w dniach 18 – 21.12.2018r.     

11.Sprawy różne. 

12.Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad.3 
Przewodnicząca Komisji odczytała sprawozdanie z działalności Komisji 
Edukacji, Spraw Społecznych Kultury i Sportu Rady Powiatu 

Świebodzińskiego w roku 2018, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Zapytała, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego sprawozdania z 
działalności Komisji Edukacji, Spraw Społecznych Kultury i Sportu Rady 

Powiatu Świebodzińskiego w roku 2018.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca stwierdziła, że 
przyjęto sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Spraw 
Społecznych Kultury i Sportu Rady Powiatu Świebodzińskiego w roku 

2018r. 
 
Ad.4 

Przewodnicząca Komisji odczytała propozycję planu pracy Komisji Edukacji, 
Spraw Społecznych Kultury i Sportu na 2019 rok. Zapytała, czy są uwagi lub 
pytania do propozycji planu pracy komisji.  

 
Przewodnicząca Jolanta Starzewska zgłosiła, że Komisja Budżetu wpisała do 

swojego planu pracy na miesiąc kwiecień tematy posiedzeń związane z 
polityką społeczną i działaniami przygotowawczymi do roku szkolnego 
2019/20 w Powiecie Świebodzińskim. Zaproponowała, aby te tematy też 

znalazły się w naszym planie pracy. 
 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Komisji 
stwierdziła, że plan pracy Komisji Edukacji, Spraw Społecznych Kultury 
i Sportu na 2019 rok został ustalony. Dodała, że plan nie jest planem 

zamkniętym. Może być korygowany i uzupełniany o tematy wynikające z 
bieżących potrzeb. Załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Ad.5 
Przewodnicząca Komisji poprosiła o zabranie głosu Pana Artura Karkockiego 

Naczelnik Wydziału ESO. Naczelnik przedstawił sprawy dotyczące sytuacji 
jednostek oświatowych w Powiecie Świebodzińskim ze szczególnym 

uwzględnieniem ZSO w Świebodzinie – stan na 16 stycznia 2019r., 
zreferował wg załącznika nr 5 do protokołu. Następnie Pan Artur Karkocki 
przestawił i omówił raport ewaluacji zewnętrznej problemowej w I Liceum 

Ogólnokształcącym w Świebodzinie wg załącznika nr 6 do protokołu. 
Szczególną uwagę zwrócił na 7 wniosków, które były podsumowaniem w/w 

raportu.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

 
Radny Tomasz Możejko poruszył kwestie rankingu szkół. I LO w 

Świebodzinie jest na 12 miejscu. W sprawozdaniu brakowało elementu 
merytorycznego, żeby przedstawić dla radnych. W ocenie radnego już 3 lata 
temu trzeba było przyjąć strategię rozwoju oświaty w Świebodzinie, nie tylko 

na papierze do roku 2025, z gruntu rzeczy jest ona trudna do przewidzenia. 
Poprosił Naczelnika ESO o wyjaśnienie, co powiat pod względem perspektywy 

finansowej, może. 
 
Naczelnik ESO przedstawił analizę w/w działań, które spowodowałyby 

oszczędność kosztów.  
 
Wicestarosta Andrzej Chromiński zasugerował, aby pochylić się nad 

możliwością przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 
Świebodzinie w system zaoczny, bardziej praktyczny w tych czasach.  
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Radny Szymon Pyrcz zabrał głos w sprawie likwidacji liceum dla dorosłych w 

Świebodzinie. Przedstawił i omówił ranking szkół ogólnokształcących w woj. 
Lubuskim wg załącznika nr 7 do protokołu.  
 

Starosta Zbigniew Szumski poruszył kwestie związane z zamiarem likwidacji 
liceum dla dorosłych w Świebodzinie. Wspomniał o zjawisku, z którym 

zarząd musi się zmierzyć, a mianowicie wyjazd uczniów do innych miast w 
celach edukacyjnych. Kolejny problem to odbudowanie dobrej marki I LO w 
Świebodzinie, która na przestrzeni lat została zniszczona. Dodał, że I LO w 

Świebodzinie potrzebne są nowe impulsy, który spowodują, że nauczyciele 
uwierzą i pójdą dalej. Dodał, że jako Przewodniczący Zarządu w swoich 
działaniach będzie uwzględniał aspekt finansowy. Zarząd odpowiada za tą 

strukturę, dopłaca do jej funkcjonowania i daje nam prawo, jako samorząd 
oczekiwać określonych rezultatów. Zarząd stoi na stanowisku, że fikcji w 

formie liceum dla dorosłych nie ma sensu utrzymywać. Starosta podkreślił, 
że dobrym rozwiązaniem byłoby zobowiązanie Gminy Świebodzin za wzięcie 
odpowiedzialności za podniesienie atrakcyjności oferty edukacyjnej LO w 

Świebodzinie. Sfinansowanie dwóch – trzech działań spowodowałoby 
kreowanie pozytywnej opinii o ZSO.  
 
Radna Jolanta Starzewska poinformowała, że nie jest za likwidacja liceum 
dla dorosłych, która jest nieodpłatna, jest to dobry sposób realizacji 

kształcenia. Dodała, że trzeba przedstawić inne propozycje kształcenia np. 
forma zaocznego liceum i tyle argumentów, aby opinia była pozytywna.  

 
Radny Krzysztof Warcholik poruszył kwestie związane z I LO w Świebodzinie. 
Wspomniał, że subwencja oświatowa nie jest jedynym czynnikiem 

determinującym sens utrzymywania liceum dla dorosłych w Świebodzinie w 
obecnej formie, Uważam, że organ prowadzący i dyrektor powinni postawić 

większy akcent na rozwój dydaktyczny – rozszerzenia formuły programowej. 
Chciałbym dowiedzieć się, jakie działania podejmuje dyrekcja szkoły w 
stosunku do tego, aby postawić właściwą diagnozę, dlaczego nasi uczniowie – 

potencjalni odchodzą (absolwenci gimnazjów i podstawówek). Czy jest 
prowadzona ankieta dot. wyboru szkoły? Jeśli jest, czy dobrze są postawione 

pytania, z których można postawić właściwą diagnozę. Chciałbym, aby w 
takim kierunku były prowadzone dyskusje a nie stricte finansowe. Co należy 
zrobić, aby tą młodzież zachęcić do wyboru tej szkoły?  

 
Radny Maciej Sieńkowski zabrał głos w sprawie zamiaru likwidacja liceum 

dla dorosłych. Zasugerował, aby zmienić na inną formę – system zaoczny.    
 
Radna Jolanta Starzewska poinformowała, że rozmawiała z 

Przewodniczącym Komisji Edukacji w Gminie Świebodzin, aby wypracować 
wspólnie formę współpracy i zaproponować dyrektorom plan, aby szkoły 

podstawowe miały wspólne działania ze szkołami średnimi na poziomie zajęć 
dodatkowych, aby uczeń był już związany wybraną formą edukacyjną ze 
szkoła średnią(szczególnie liceum).  
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Starosta Zbigniew Szumski zasugerował, aby na początku kadencji narzucić 
pewien sposób rozmowy o oświacie świebodzińskiej, jako o całości. W gminie 

jest większy problem, z którym będą musieli się zmierzyć. Jeżeli nie 
zmienimy szeroko pojętego kreowania opinii o naszym liceum w 
podstawówkach, to możemy zapomnieć o zmianach. Wykreowania naszego 

ogólniaka, jako dobro wspólnego dla wszystkich mieszkańców tego miasta, 
jest bardzo ważne. Z przykrością muszę powiedzieć, że są podziały na 
uczniów z gminy i powiatu, a tak nie może być.  

 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że podczas dyskusji zostały 

wypracowane wnioski.  
 
Radny Krzysztof Warcholik wnioskuje o przygotowanie informacji przez 

dyrektora ZSO w Świebodzinie, na jakim etapie funkcjonuje plan rozwoju I 
LO w Świebodzinie oraz przedstawienie koncepcji szkoły na rok 2019 

(promocja szkoły, analiza i realizacja ankiet, realizacja programu 
specjalnego, oferta edukacyjna – szczególne dodatkowe zajęcia u 
kierunkujące ucznia na szeroko pojęty sukces). Drugi wniosek dotyczy 

przeanalizowania wzoru ankiety prowadzonej w gimnazjach (dot. wyboru 
szkoły) 

 
Radny Tomasz Możejko wnioskuje o przygotowanie informacji przez 
dyrektora PZS w Świebodzinie koncepcji szkoły na rok 2019 (promocja 

szkoły, analiza i realizacja ankiet, realizacja programu specjalnego, oferta 
edukacyjna – szczególne dodatkowe zajęcia u kierunkujące ucznia na 

szeroko pojęty sukces). 
 
Wicestarosta Andrzej Chromiński wnioskuje o poszerzenie informacji szkół o 

formy promocji (marketing szkoły).  
 

Radny Krzysztof Warcholik wnioskuje o powołanie Rady Absolwentów w ZSO 
w Świebodzinie.  

 
Przewodnicząca Komisji ogłosiła 10 minutową przerwę (11.55-12.05).  
 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji stwierdziła kworum, 8 obecnych.  
 

Ad.6 
Przewodnicząca Komisji przypomniała, że informacja o realizacji uchwał 
Rady Powiatu Świebodzińskiego V i VI kadencji podjętych w roku 2018 (Druk 

Nr 37), radni otrzymali wraz z zawiadomieniem i stanowi ona załącznik nr 8 
do protokołu.  

 
Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca stwierdziła, że 
komisja przyjęła informację o realizacji uchwał Rady Powiatu 

Świebodzińskiego V i VI kadencji podjętych w roku 2018 (Druk Nr 37). 

 

Ad.7 
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Przewodnicząca Komisji przypomniała, że propozycję do harmonogramu 
pracy Rady Powiatu Świebodzińskiego na 2019r. (Druk Nr 38), radni 

otrzymali wraz z zawiadomieniem i stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Jolanta Starzewska zgłosiła, że Komisja Budżetu 

zawnioskowała o zwołanie sesji w miesiącu kwietniu 2019r. Posiedzenie sesji 
związane będzie z polityką społeczną i działaniami przygotowawczymi do 
roku szkolnego 2019/20 w Powiecie Świebodzińskim. Zaproponowała, aby 

ten wniosek został przez naszą komisję także uwzględniony w planie pracy 
rady.  
 

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca 

poinformowała, że komisja zaproponowała jedno dodatkowe posiedzenia 

w miesiącu maj 2019r., aby uwzględnić tematy w harmonogramie 

pracy Rady Powiatu Świebodzińskiego na 2019r o w/w tematyce.  
 
Ad.8 

Przewodnicząca Komisji przypomniała, że sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego w 2018r. (Druk Nr 43), radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem i stanowi ono załącznik nr 10 do protokołu.  

 
Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Komisji 
stwierdziła, że komisja przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego w 2018r. (Druk Nr 43).    

 
Ad.9  

Zaopiniowanie projektów uchwał: 
1/ w sprawie ustalenia planów pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Świebodzińskiego na 2019 rok (Druk Nr 39), który stanowi załącznik nr 11 
do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania lub uwagi do tego projektu 
uchwały. 

 
Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie propozycję wyrażenia pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały. 

 
 Komisja w obecności 8 radnych jednogłośnie (8za, 0przeciw, 

0wstrz) zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie ustalenia 
planów pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Świebodzińskiego na 
2019 rok (Druk Nr 39) i kieruje pod obrady sesji Rady Powiatu. 

 
2/ w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu do prac w Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku (Druk Nr 40), który stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 
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Do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku zgłosili się radny Michał 
Motowidełko i radna Urszula Miara. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie propozycję wyrażenia pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały. 

 
 Komisja w obecności 8 radnych jednogłośnie (8za, 0przeciw, 
0wstrz) zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

delegowania przedstawicieli Rady Powiatu do prac w Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku (Druk Nr 40) i kieruje pod obrady sesji 

Rady Powiatu.  

 
3/ w sprawie dofinansowania na 2019r. doskonalenia zawodowego 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Świebodziński 
(Druk Nr 41), który stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania lub uwagi do tego projektu 
uchwały. 

 
 Komisja w obecności 8 radnych jednogłośnie (8za, 0przeciw, 

0wstrz) zaopiniowała pozytywnie projekt w sprawie dofinansowania 
na 2019r. doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek 
prowadzonych przez Powiat Świebodziński (Druk Nr 41) i kieruje pod 

obrady sesji Rady Powiatu. 
 

4/ w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Świebodzinie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 
Świebodzinie przy ul. Park Chopina 2 (Druk Nr 42), który stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania lub uwagi do tego projektu 

uchwały. 
 
 Komisja w obecności 8 radnych większością głosów (4za, 
2przeciw, 2wstrz) zaopiniowała pozytywnie projekt w sprawie zamiaru 
likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Świebodzinie 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 
Świebodzinie przy ul. Park Chopina 2 (Druk Nr 42) i kieruje pod obrady 

sesji Rady Powiatu. 
 

5/ o zmianie Uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 

Świebodzińskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 
2019 roku (Druk Nr 44), który stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Starosta Zbigniew Szumski wyjaśnił, że jest to zwiększenie kwoty o 39.660 zł, 
Są to środki, które mają na 3 miesiące zapewnić funkcjonowanie 

Powiatowego Domu Dziennego Pobytu HOMINI w Świebodzinie. Jest to 
instytucja prowadzona w oparciu o środki unijne. Na początku byliśmy 
beneficjentem i prowadziliśmy ten dom, po około roku czasu przekazaliśmy 
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do prowadzenia przez stowarzyszenie. Sygnalizowana była ta sytuacja na 
jesieni ubiegłego roku, że na trzy miesiące przed końcem finansowania może 
zabraknąć środków na funkcjonowanie domu (przerwa na finansowanie ze 

środków unijnych). Razem z Gmina Świebodzin chcemy pokryć tę brakującą 
kwotę.  

 
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania lub uwagi do tego projektu 
uchwały. 

 
 Komisja w obecności 8 radnych jednogłośnie (8za, 0przeciw, 

0wstrz) zaopiniowała pozytywnie projekt o zmianie Uchwały w sprawie 
uchwalenia Programu współpracy Powiatu Świebodzińskiego z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2019 roku 

(Druk Nr 44) i kieruje pod obrady sesji Rady Powiatu. 

 

6/ w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolniczego Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Powiatu 
Świebodzińskiego w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie warunków 

pracy i płacy radnemu (Druk Nr 45), który stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są pytania lub uwagi do tego projektu 
uchwały. 

 
 Komisja w obecności 7 radnych jednogłośnie (7za, 0przeciw, 
0wstrz) zaopiniowała pozytywnie projekt w sprawie udzielenia 

odpowiedzi na skargę Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolniczego 
Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Powiatu 

Świebodzińskiego w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie 
warunków pracy i płacy radnemu (Druk Nr 45) i kieruje pod obrady 
sesji Rady Powiatu. 

 

Opinie Komisji stanowią załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Ad.10 
Protokół Nr I/2018 z posiedzenia komisji w dniach 18 – 21.12.2018r. został 

sporządzony. Uwag nie wniesiono. 
 
Ad.11 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że komisja wypracowała wnioski. 
 

Komisja w obecności 8 radnych jednogłośnie (8za, 0przeciw, 
0wstrz) wnioskuje o przeanalizowanie możliwości zakupu tabletów dla 
Radnych Rady Powiatu Świebodzińskiego. Zakup ten wykorzystany 

będzie w celach służbowych. Załącznik nr 18 do protokołu. 

 
Komisja wnioskuje do Naczelnika ESO o uzyskanie informacji, 

jakie procedury muszą być spełnione w sprawie nadania tytułu 
honorowego profesora oświaty?  
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Ad.12 
Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia Przewodnicząca o godz.13:00 

zamknęła posiedzenie Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Kultury i 
Sportu Rady Powiatu Świebodzińskiego.  

 
Na tym protokół zakończono.                                 Przewodniczący Komisji 
Protokołowała:                                                           (-) Jolanta Starzewska 
Inspektor Anna Kowalik  


